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Aanwezig op de wijkraad om 19.00u Locatie maaltijd “eindejaar overleg werklunch  

Leden van de wijkraad;  

➢ De heer Desmedt Marc : Voorzitter wijkraad. 

➢ De heer Pelgrim Erwin : Lid Wijkraad. 

➢ De heer: Clerick Hugo : Lid Wijkraad.  
➢ De heer Schepers Jose : Lid Wijkraad. 

➢ Mevrouw An Gobert : Lid Wijkraad. 

➢ Mevrouw Patricia Crisvelte : Lid Wijkraad. 

 

Leden van Ambtswege ;  

➢ De heer Burgemeester Vandecasteele Kris ( Gedeelte welkom Toast kort overleg). 
➢ De heer Schepen Claeys Maarten. 

 

Verontschuldigd ; 

 
➢ De heer 1ste Schepen Gunst Bert . 

 
Verwelkoming opmerkingen en intenties. 

De lunch is gegeven met toestemming van de heer Burgemeester en gezien voldoende 

werking budget wijkraad; dit voor en ter bedanking voor het geleverde vrijwilligerswerk - 

Wijkraad /adviesraad Binnenstad en Sluizen via de aangebrachte agendapunten 2024 

Wijkraad ten voordele van de bevolking binnenstad Nieuwpoort. 

Ter info hernomen ; de wijkraad Nieuwpoort Stad vergaderde de voorbije 20 jaar steeds met 

eigen “werking middelen” (de zaal en koffie of water ter beschikking op aanvraag met een 

deel van het gekend werking budget).De Burgemeester vroeg het verslag wijkraad in deze 

gekende overzichtprocedure op te maken (tijdens het kort overleg)  

De punten aangebracht op de wijkraad tot advies ; bieden immers de mogelijkheid tot 

probleemoplossing via het Stadsbestuur en de heer Burgemeester in het algemeen belang 

bevolking Nieuwpoort Stad. Gezien de belangrijkheid wijkraad vermeld de aanwezige 

heer schepenen dat toekomstgericht 2025 steeds een schepen zal aanwezig zijn op de 

wijkraad .Ook werd de mogelijkheid besproken met de heer schepen; om de belangrijke 

realisaties stadbestuur op de adviezen wijkraad ten voordele van de bevolking kort te 

hernemen in overzicht. Dit via het gekend tijdschrift Stad Nieuwpoort NUS. 

Veel adviespunten in het algemeen belang aangebracht door de leden wijkraad 2024; 

zijn of waren problemen en verzuchtingen bevolking Nieuwpoort Stad die langs de normale 

kanalen van melding geen of weinig gehoor vonden tot oplossing. De aanwezige heer 

schepenen werd in advies gevraagd of een ombudsman deze gekende problematieken 

zou verbeteren? De opvolgende agenda's wijkraad zijn steeds raadpleegbaar online op de site 

van Nieuwpoort u stad door de bevolking. Hier vind men digitaal uitgebreider antwoord 

Stadsbestuur op vraagstelling sinds 20 jaar.Door kenbaar maken in vrijwilligerswerk via 

opgenomen agendapunten van de wijkraad wordt een correcte advies mogelijkheid geboden  
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om deze verder op te volgen. ;.(Dus ook om herhalende punten in verloop van tijd bij te 

sturen) in algemeen belang bevolking Nieuwpoort Stad via het Stad bestuur en de Heer 

Burgemeester. Natuurlijk en begrijpelijk kan niet ieder punt direct of ogenblikkelijk opgelost 

worden via het Stadsbestuur. Zo kunnen wel de noodzakelijke tussentijdse werken of 

preventieve maatregelen genomen worden .  

De vragende bevolking wenst de stand van zaken probleem oplossend in open 

communicatie in advies meegedeeld te worden via het stadsbestuur in bijlage van de 

agenda wijkraad aanvullend. V.B punten waar West-Vlaanderen Budgetten of planning ( 

tot definitieve werken ) voor toekent. 

De agendapunten 2024 problematiek Bevolking binnenstad en Sluizen tot advies en mogelijke 

oplossing die aangebracht werd per lid wijkraad zullen kort overlopen worden. Dit per lid en 

via het lid werden de aangebrachte agenda punten hernomen” tafelronde” tot toelichten 

op de eindejaar werklunch. 

Indien er nog “in lopende zaken” agendapunten leden 2024 openstaande onbeantwoord waren 

; worden deze hernomen in de agenda 2025 .  

De volgende wijkraad 2025 zal plaatsvinden op woensdag op 12 maart 2025 locatie City 

om 18u . Gezien het schepencollege 2025 op een dinsdag vergadert tot mogelijke 

aanwezigheid van Burgemeester of Schepenen. 

Wensen in verband met de interne politieke werking wijkraad/vrijwilligersraad zijn geen 

punten van de wijkraad aangebracht door de bevolking of in het belang van de bevolking . Ze 

kunnen nooit opgenomen worden in een agenda wijkraad. 

 

De heer Burgemeester Vandecasteele Kris vermelde onlangs de stand van zaken tot 

toekomstgerichte optimalisatie en verbinding site bomenvrij en Sint Laurentius toren een 

van de punten wijkraad voor jaren gezamenlijk gevraagd word dus bijna gerealiseerd. Tot 

grote tevredenheid ten voordele van de inwoners stad Nieuwpoort. 

Bedanking voor de samenwerking per mailverkeer door de heer Voorzitter aan: de heer 

uittredend Burgemeester .De heer Schepen Claeys Maarten en de heer Wydoodt 

Matthew.  

Vermeldingen voorzitter Wijkraad;  

Goedkeuring vorig verslag wijkraad.Vorige agendapunten die werden goedgekeurd:  

Punten wijkraad tot overleg tijdens de werklunch. 

Punt 1 Het noodzakelijk halveren in de hoogte beiderzijds parking binnenstad van de hoge 

hagen aan de gekende probleemzone parking binnenstad. Tot mogelijk gewenst visueel 

overzicht tot preventie beleid .Mogelijke oplossingen zouden bieden; tot vermijden en 

beperken jarenlange opeenvolgende klachten. Gekende gemelde jarenlange problematiek 

“ongezien” achter de vier onderdelen van de te hoge hagen dagelijks; zwerf en voedsel afval /  
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beschadigde afvalcontainers. Ongevallen bij verlaten of oprijden parking word nu menig 

fietser voetganger of autobestuurder verast door de gekende onoverzichtelijkheid van de  

parking. Ook menig bestuurder denkt hier nog een parking te vinden en rijd onnodig de 

parking op gezien deze niet overzichtelijk is. Gekend alcohol en drugproblematiek toe 

gereisde derden. Rattenproblematiek en nestplaats. Alternatieve zwerfwagen parkeerplaats en 

barbecue. jongerenconcentratie agressie gevechtsontlading…ontladen na de schooluren 

/parking als alternatieve baldadigheden zone & problematiek t.g.v. parking en aan palende 

straten , school met toezicht op de kleine snelle opgedreven lawaai brommertjes(gezien dan 

de combi politiepatrouille in het voorbijrijden wel het gewenst overzicht heeft wat nu niet is 

en toedraagt tot problematiek) Urineren tegen de auto’s of achter de hoge haag… 

Probleemoplossend in advies vroeg de wijkraad de heer schepen aanwezig : 

a. Tot snelheidsbeperking de mogelijkheid om verkeersdrempels op beide ingang locatie van 

de binnenstadparking 

b. Tevens werd gevraagd tot plaatsen van borden geen woonwagens (verbod op 

woonwagens) op beide toegang punten binnenstadparking. Gezien het reeds gekend en 

gemeld tekort aan parking op locatie. Mogelijkheid tot plaatsen van hoogte barrières ? 

De heer Burgemeester en burgervader tot preventiebeleid Vandecasteele Kris 

vermelde dat probleemoplossend onderzoek gedaan word tot korten metaalconstructie 

in de haag Parking binnenstad.  

Punt 2 : Problematiek probleemzone tramhalte Nieuwpoort stad.(gekend Alcohol en 

drugbeleid / ongewenst vandalisme /dagelijkse zwerf afval problematiek. 

Probleemoplossend in advies vroeg de wijkraad de heer schepen aanwezig : 

a. Te bepalen wie werkelijk de locatie stelselmatig (bijna dagelijks in vakantieperiode of bij 

evenementen) noodzakelijk reinigt werkelijk globaal site lijn en aanpalende straten van 

ongewenst zwerfvuil en of onkruid .Wat is voor de lijn of stad Nieuwpoort ? 

Probleemoplossend in advies vroeg de wijkraad de heer schepen aanwezig : 

b. De continuïteit van preventie beleid noodzakelijk op locatie tramhalte en in aanpalende 

straten en binnenplein. Tevens ter hoogte van nachtwinkels  tegenover drug en 

alcoholmisbruik derden…en aanpalend op locatie tram het veiligheidsgevoel s ’avonds is 

dringend te versterken. 

C. Waarom is de gevraagde herstelling nog steeds niet uitgevoerd meer dan 1 jaar na gemelde 

vandalisme schade betreft: verlichting bord Nieuwpoort tramhalte ? 

Punt 3  

A. Wildgroei van vakantiewoningen/appartementen al dan niet legaal of illegaal. De daarmee 

gepaarde geluidsoverlast voor de buren. 

Probleemoplossend in advies vroeg de wijkraad de heer schepen aanwezig ;mogelijke 

gerichte controles uit te laten voeren en waar noodzakelijk financieel penaliserend op te 

treden. 



Verslag wijkraad Binnenstad & Sluizen van 11 dec 2024 . 

 

Blz 4/5 

3 B. De leegstand woningen en onkruid voor en aan deze wildgroei van; 

vakantiewoningen/appartementen ; 

Probleemoplossend in advies vroeg de wijkraad de heer schepen aanwezig : noodzakelijk 

financieel penaliserend op te treden gezien jarenlange gewone schriftelijke verwittigingen  

geen gevolg hadden? Er werd nooit in het verleden preventief een gasboete geschreven? Of 

gemaand tot verhoging bij opvolgende boete wat bovenvermelde problematiek normaliter kan 

oplossen? 

 

Punt 4 Verkeersoverlast aan de bakkerij Snauwaert. Auto's op voetpad of dubbel geparkeerd, 

ruzies tussen chauffeurs. Wagens die de bewonersplaatsen innemen. Fietsen blokkeren 

voetpad. 

 

Probleemoplossend in advies vroeg de wijkraad de heer schepen aanwezig : 

a. Mogelijkheid tot aanbrengen geel gearceerde strepen ? 

b. Mogelijkheid tot preventieve politie controle ? En camera controle?  

C. Parking met sensoren vroeg een lid van de wijkraad tot werkelijk respecteren 30 minuten 

parkeertijd? 

Punt 5 ontbrekende zebrapaden naar/van tramhalte ter hoogte op locaties van ; Little Boudha 

/ Oostendestraat /Bistro du Port / Sailors. 

 

Probleemoplossend in advies vroeg de wijkraad de heer schepen aanwezig : 

a. kunnen zebrapaden deze spoedig voorzien worden op bovenvermelde locaties ?  

 

Punt 6 niet respecteren van 30km zone zoals in Elizabethlaan en Ieperstraat. 

 

Mogelijkheid tot preventieve politie controle ? En camera controle?  

 

Punt 7 Problematiek onkruid binnenstad. 

Werd de heer schepenen aanwezig in advies gevraagd: stelselmatig en periodiek het onkruid 

door de ploegen van stad Nieuwpoort te laten aanpakken…”vormt een gekende visuele 

ergernis globaal” nu aanwezig in de straten van de binnenstad te Nieuwpoort-stad. 

Punt 8 Problematiek globaal binnenstad waar bomen en onder meer schipstraat noodzakelijk 

onderhoud van deze bomen. 

Probleemoplossend in advies vroeg de wijkraad de heer schepen aanwezig : 

a. het tijdig snoeien (hoogte en breedte) en onderhouden van de aangeplante bomen te 

voorzien tot vermijden schade aan de kabels en woningen aanpalend.(boom taken bewegen bij 

sterke wind kunnen ongewenst schade aanrichten aan privé eigendom derden)  
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b. Tevens indien er blad verzamelneten geplaatst worden dat deze tijdig geleegd worden. En 

stabiel opgesteld en bevestigd worden gezien ze omvallen bij sterke wind.(strips aan een 

boom bevestigen kunnen dit mogelijk toekomstgericht vermijden?) 

c. De locaties waar de stadreiniging de bladval dient waar te nemen in de binnenstad deze ook 

nakomt toekomstgericht (voor appartement gebouwen-aan tweede verblijven en 

vakantiewoningen-leegstaande woningen) 

d. Mogelijk toekomstgericht periodiek nazicht herstel voetpaden rond bomen gezien gekende 

ongewenste schade door boomwortels in binnenstad? 

Punt 9  problematiek herhalende schade op locatie preventief zachte berm graspleintje door 

ongewenst en niet toegelaten autoverkeer (toe gereisde derden) op locatie voetpad. (locatie ter 

hoogte kaai onderdeel stockkeer Garage Reunbroek B.M.W) 

Probleemoplossend in advies vroeg de wijkraad de heer schepen aanwezig : 

a. Hoe kan men bijkomend deze gevaarlijke situatie vermijden dat daar wagens rijden inbreuk 

op de verkeersreglementering? Tot afkortende afstand naar aanpalende straat elkaar kruisen 

via het voetpad? Ongewenst gekend schade aanrichtend naast elkaar over de zachte berm 

graspleintje? Op locatie is het een breder voetpad en fietsbaan…zonder rekening te houden 

met voetgangers of fietsers? 

b. Sensibiliserend het pleintje zachte berm op locatie werd aangebracht ter bescherming van 

voetgangers en fietsers maar bied nu geen voldoende bescherming en of afscherming?  

c. Kan op locatie gras plein een haag rondom geplaatst worden .  

d. kunnen preventief in preventiemaatregel reeds bloembakken geplaatst worden tot het plant 

seizoen? 

Punt 10: De verwachte antwoorden adviezen van het Schepencollege en Burgemeester op de 

vraagstelling adviezen leden wijkraad huidige agenda binnenstad en sluizen word bijkomend 

opgevolgd via de aanwezige schepen de heer De heer Schepen Claeys Maarten. 

 

Indien een lid wijkraad via “mailverkeer en foto “bijlage de gekende snelle procedure 

vereist via de rechten bevoegd en richt aan de verkozen voorzitter wijkraad ;tot 

noodzakelijk advies of snel overleg dringende punten naar de heer Burgemeester of 

Stadsdiensten omdat via de inwoners langs de normale lijnen geen gehoor vonden en er niet 

gewacht kan worden tot een volgende wijkraad . 

Steeds terugkoppelend naar betrokken lid wijkraad per mail en telefonisch die opgevolgd de 

informatie deelt tot tevredenheid van de inwoners Nieuwpoort. waarvan zij de opdracht 

navraag tot interventie in advies heeft verkregen (zie mailverkeer werden volgende hernomen 

tot informatieve voorbeelden tot aanhechten aan de agenda. ) 

Bijkomend wens ik lid wijkraad te feliciteren voor zijn snel en alert optreden dat leidde 

tot sluiten van een ongewenste malafide Nachtwinkel in de binnenstad te Nieuwpoort. In 

het algemeen belang van de bevolking binnenstad. 
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Wens ik u op voorhand als Voorzitter Wijkraad Binnenstad en Sluizen; 
  
Bij deze had ik u en u familie van harte graag mijn beste wensen overgemaakt voor Kerst en het 

Nieuwe Jaar. 
Dat 2025 u veel geluk ,voldoening en een goede gezondheid mag brengen, 

 


